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Verksamhetsberättelse 
 

Verksamhetsberättelse för föreningen För Norrfinström för 

verksamhetsåret 2023 

 

Styrelse 

Styrelsen har bestått av: 

Ordförande  

Niklas Eriksson 

Vice ordförande 

Fredrik Karlsson 

Sekreterare  
Mats Boman 

Kassör  
Lena Swatko 

Ledamöter 

Erica Holmberg 

Anton Donner 

Sandra Lignell 

Fanny Kytömäki 

Övriga uppdrag: 

 
Bokföring 

Grethel Heinonen 

Verksamhetsgranskare 
Monica Österlund 

Roger Fellman 

Tage Eriksson, suppleant 

 

Verksamheten 

Verksamheten i föreningen och i styrelsen har innehållit flera aktiviteter under året.  

Årsmötet hölls i april på Grannas Bistro i Västanträsk där det bjöds på äppelkaka med 

vaniljsås till kaffet. I maj var det städartalka på gården och det krattades, röjdes och 

reparerades lite på lidret.  

Under våren hölls en kurs i både yoga och gympa och till hösten en till kurs i yoga.  

Under försommaren har utedassen vid dansbanan rivits och scenen förstorats med hjälp av 

grabbar från Kobba Hoppers. 

Under våren färdigställdes som vanligt midsommarkronorna av ett gäng flitiga damer från 

bygden och midsommarstången restes traditionsenligt på midsommaraftonen. 

Finström-Geta församling hade i juli en friluftsgudstjänst på bygdegården och föreningen 

bjöd på kaffe till besökarna. Grisfesten ordnades traditionsenligt i juli och närmare 120 

personer besökte festen som ekonomiskt var lite sämre än föregående år men stämningen 

var som vanligt god.  
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Traditionsenligt hade även Kobba Hoppers sin träff i augusti med knuttar både från Finland 

och Sverige. Norrfinströmarna var som vanligt inbjudna.  

Nya stolar till festsalen har köpts in med bidrag från ortsbor och PAF-stöd.  

Föreningens anhållan om 2 st hjärtstartare från kommunen beviljades och är nu placerade 

vid bygdegården och vid Daniels lagret i Västanträsk.  

I oktober anordnades en loppis, och ett kafé med hembakt fanns i serveringsrummet. 

Loppisen var omtyckt både bland säljare och besökare och styrelsen beslöt att ordna loppis 

även våren 2024. 

Uthyrningen av festlokalen har flutit på och det har varit både bröllop, barn- och 

bemärkelsekalas och LAN-party under året. 

Ljusstöpning ordnades också traditionsenligt i december. 

Den 10.12 hölls höststämman där det beslöts att vid nästa årsmöte rösta om 

midsommarstångens placering. Mötet avslutades med luciasång av bygdens barn och även 

tomten kom på besök. Gäster bjöds på kaffe eller saft och lussebullar. 

 

Medlemmar 

Medlemsantalet har ökat från 71 vuxna och 23 barn år 2022 till 99 vuxna och 20 barn i år. 

Möten, kommunikation 

Styrelsen har träffats 13 gånger under perioden samt haft årsmöte och höststämma. 

Under året har 3 st nyhetsbrev delats ut i brevlådorna med information om händelser i 

föreningen samt kontinuerlig information på föreningens hemsida samt på Facebook 

Slutord 

Verksamhetsåret har varit en blandad kompott med olika aktiviteter i föreningen och 

styrelsen har jobbat en hel del med aktiviteter och ansökningar för stöd och bidrag för att 

kunna förverkliga olika renoveringar av bygdegården i framtiden.  

Målet är att öka deltagandet i aktiviteterna och väcka liv i engagemanget från 

norrfinströmarna så föreningen blir en central mötespunkt i bygden. 

Styrelsen tackar för förtroendet och att få arbeta med att driva föreningen framåt! 

 

 

 

 

Ort och datum 

 

___________________________ 

 

Styrelsen för För Norrfinström r.f. 

 

___________________________ 

g.m. Niklas Eriksson, ordförande 


